
M O T I E

VLUCHTELING VERDIENT BETER

Deze motie is buiten de agenda om.

De volgende partijen dienen dit voorstel in:

Thijme Hoffmann, GroenLinks Overbetuwe
Marijke Mulder, CDA Overbetuwe
Ans Huisman, Gemeentebelangen Overbetuwe
Ard op de Weegh, Burgerbelangen Overbetuwe
Janita Hanekamp-Janssen, D66

We stellen de raad voor om het volgende besluit te nemen:

We stellen vast dat:

1. Per 28 februari 2023 de crisisnoodopvang in Elst is gesloten.
2. De opvang van vluchtelingen en andere elementen van de asielprocedure nog steeds 

voor grote uitdagingen staan op landelijk, regionaal en lokaal niveau.
3. Er gezamenlijk een verantwoordelijkheid is om vluchtelingen op te vangen en 

gemeente Overbetuwe daar op verschillende manieren in wil bijdragen. 
4. In het krantartikel van 24 februari 2023 in de Gelderlander een bedrag van 2 miljoen 

euro wordt genoemd dat de gemeente zou kunnen “verdienen” met de opvang van 
vluchtelingen.

5. Het krantenartikel van 24 februari 2023 in de Gelderlander suggereert dat de 
vluchtelingopvang als verdienmodel zou kunnen fungeren voor de gemeente. 

We vinden dat:

1. De gemeente de verantwoordelijkheid heeft om vluchtelingen op te vangen, zowel 
tijdelijk als door permanente huisvesting.

2. De verkregen vergoeding vanuit het Rijk ten bate dient te komen van humanitaire, 
degelijke opvang en ondersteuning van vluchtelingen in onze gemeente.

We geven het college opdracht om:

1. De raad tijdig te informeren bij ontwikkelingen omtrent tijdelijke en/of permanente 
opvang van vluchtelingen. 

We spreken als raad uit dat:
1. De opvang van vluchtelingen bedoeld is ten behoeve van het welzijn van de 

vluchtelingen
2. De opvang van vluchtelingen niet bedoeld is als verdienmodel voor de gemeente

Dit hebben we besloten in de openbare vergadering van 14 maart 2023.

Dit was hoe de partijen stemden:

GBO:  voor 8 tegen -
CDA: voor 7 tegen -
D66: voor 2 tegen -
BOB: voor 3 tegen -
VVD: voor - tegen 2
GL: voor 3 tegen -
PvdA: voor - tegen 1



CU: voor 1 tegen -

Totaal: voor 24 tegen 3

Hiermee is deze motie wel aangenomen

drs. D.E. van der Kamp R.P. Hoytink-Roubos
griffier voorzitter


